

## PROTOKOLL RY 03/2023

Datum: 2023-02-14

Plats: Teamsmöte.

Närvarande: \* Janne Rydh (JR), Ordförande  
(\* = beslutande) \* David Lindström (DL), Ledamot  
\* Theres Thörnevall (TT), Ledamot  
\* Benny Cronert (BC), Ledamot  
Fredrik Andersson (FA), Adjungerad  
Lars Jonsson (LJ), SBF  
Thomas Borssén (TB), SRM  
Patrik Persson (PP), SRM  
Håkan Andersson (HA), Tekniska Kommittén

Frånvarande:

Till Officiella meddelanden:

- 
- § 033 Mötets öppnande
  - § 034 Föregående mötesprotokoll
  - § 035 Fastställande av mötets dagordning
  - § 036 Pågående ärenden
  - § 037 Ekonomi
  - § 038 Landslag
  - § 039 SM
  - § 040 Däck
  - § 041 Teknik
  - § 042 Dispenser
  - § 043 Öppet Rallyforum
  - § 044 SGA
  - § 045 Rallyregler
  - § 046 Övriga frågor
  - § 047 Nästa möte
  - § 048 Mötets avslutande
-

**§ 033 Mötets öppnande**

Ordföranden hälsar alla välkomna och förklarar mötet öppnat.

**§ 034 Föregående mötesprotokoll**

Föregående protokoll läggs till handlingarna

**§ 035 Fastställande av dagordning**

Föreslagen dagordning för mötet fastställdes.

**§ 036 Pågående ärenden**

- Ligger under respektive paragraf.

**§ 037 Ekonomi**

- JR har fått resultatrapport och skickat ut. LJ informerade att budgeten är fastställd.

**§ 038 Landslag**

- Inget att informera under punkten.

**§ 039 SM**

**SRM:**

- Lägesrapport.  
- PP gick igenom den väl genomförda tävlingen i Lima.

**SM 2024:**

- Arbetet att överlämna från SRM till SB har inletts.  
- Många arrangörer har hört av sig och visat intresse för att arrangera SM.

**SM-veckan Vinter 2023:**

- En väl genomförd tävling i svårt väderläge.

**§ 040 Däck**

- DL jobbar fortfarande på svaret angående förändringen på däck som skickats in.  
- DL har varit i kontakt med däckleverantörerna i Sverige angående Finlands arbete med att begränsa dubbutsticken.  
- RU följer informationen om de däckproblem som fanns i Rally Sweden.

**§ 041 Teknik**

- TK har hanterat frågan som inkommit från 1300 Rallycup.  
- HA kontaktar den som efterfrågat Proto-cars regelverk, för att få ta del av ett befintligt regelverk från annat land som Gert Andersson kan arbeta från.  
- Frågan om stötdämpare till Grp F kvarstår, TK behandlar det på nästa möte.  
- TK jobbar på frågan om karossbyte i överåriga R5-bilar.  
- TK utreder vidare och ser om det behövs ett förtydligande angående motorer i bilfamiljen för grupp HB.  
- En skrivning i regelverket angående ABS-bromsar för Grp E & F kommer justeras av TK.  
- HA förtydligade att original sidokrockbalk inte får tas bort, utan enbart flyttas framåt eller bakåt, detta är reglerat i säk 001 & 002  
- De tre frågor som kvarstår angående grupp HB från föregående protokoll har ej behandlats av TK ännu.

**§ 042 Dispenser**

- Inga dispenser sökta

**§ 043 Öppet Rallyforum**

- Målbilden är att nästa ÖR ska ske i Gävle på senhösten.

**§ 044 SGA**

- Agendan inför SGA-mötet 15/2 beslutades.  
- Kommande SGA-möten för året beslutades till 19/4 och 21/6.

**§ 045 Rallyregler**

- Förslaget till kravställningen för trackingsystem som ska kunna ersätta radio som säkerhets samband kommer presenteras för SGA imorgon.
- DL inväntar kravenställningen på trackingsystemen innan kontakt tas angående utökade funktioner, för larm, i ett system för elektroniska tidkort.
- BC fortsätter arbeta med en guide för "konstruerad tid".
- Sprintreglerna behöver slutföras, för att få dem som tillägg till regelverket.
- Regelverket för 2023 är ej publicerat på hemsidan ännu, det är inskickat sedan slutet av december.

**§ 046 Övriga frågor**

- DL kontaktar kansliet för att diskutera försäkringar för tävlande mer.
- TT jobbar vidare med nya hemsidan och vill gärna ha idéer om vad som är bra information att få med på hemsidan.

**§ 047 Nästa möte**

- Nästa möte tisdag 14/3 kl 20:00

**§ 048 Mötets avslutande**

- Ordföranden tackade mötets deltagare och förklarar mötet avslutat kl. 22:00.

**Protokoll upprättat av:**

**Protokoll justerat av:**

---

Fredrik Andersson

---

Janne Rydh